
TCM叉车FB20-5叉车蓄电池48V6PZS480 厂家TCM叉车电池批发直销

产品名称 TCM叉车FB20-5叉车蓄电池48V6PZS480
厂家TCM叉车电池批发直销

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 16704.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:48V6PZS480
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

 TCM（安徽）机械有限公司，是由隶属日立集团的日本TCM株式会社出资兴建的日本独资企业。公司
成立于2006年12月，注册资本35亿日元，总部座落于安徽省合肥市经济技术开发区，专业生产并销售高
质量、高性能的各种叉车、装载机、港口机械、建设机械、农业机械、物流专用设备等及其零部件。

TCM (Anhui) Machinery Co., Ltd. is a Japanese wholly-owned enterprise invested and established by Japan TCM
Co., Ltd., which is a subsidiary of Hitachi Group. The company was established in December 2006 with a registered
capital of 3.5 billion yen. The headquarter is located in Hefei Economic and Technological Development Zone, Anhui
Province. It specializes in the production and sales of high-quality and high-performance various forklifts, loaders,
port machinery, and construction machinery. , Agricultural machinery, logistics equipment, etc. and their parts.
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